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دیدگــــــاه

11ورزش a r m a n m e l i . i r

ضیا عربشاهی 
 کارشناس فوتبال

گفـــت و گـــو 

تلاش فدراسیون برای افزایش  
قراردادهای لیگ کشتی 

کشتی  فدراسیون  سخنگوی  ایسنا: 
تاکیدکرد: هدف فدراسیون این است که 
مبالغ قرارداد کشتی گیران در لیگ به 
رشته هایی مثل والیبال و حتی فوتبال 
نزدیک شود. محمدابراهیم امامی با تاکید 
بر اینکه فدراسیون کشتی سعی کرده با 
جذب حامیان مالی در جهت افزایش قرارداد 
کشتی گیران در لیک حرکت کند، اظهارکرد: 
خوشبختانه تعهد تیم ها نسبت به پرداخت 
مطالبات کشتی گیران به صورت کامل رشد 
قابل توجهی داشته و دیگر مانند سابق نیست 
که یک کشتی گیر برای دریافت قرارداد 
خود مشکلات زیادی را متحمل شود و 
حتی به خواسته خود نیز نرسد. فدراسیون 
قطعا با موارد تخلف چه از سمت تیم ها یا 
کشتی گیران برخورد خواهد کرد. سخنگوی 
فدراسیون کشتی، افزود: هدف فدراسیون 
این است که مبالغ قرارداد کشتی گیران را 
به رشته هایی مثال والیبال و حتی فوتبال 
نزدیک کند تا از این حیث کشتی به عنوان 
ورزش اول ایران به جایگاه واقعی خود نزدیک 
شود. امیدوارم با حضور حامیان مالی و تلاش 
کشتی گیران امسال شاهد لیگی جذاب 
و تماشاگرپسند باشیم. هدف فدراسیون 
برگزاری کیفی لیگ است و سعی بر این بوده 

که کیفیت فدای کمیت نشود. 

با پایان یافتن اردوی تیم ملی دی اتریش، 
از روز شنبه مسابقات لیگ برتر پیگیری 
خصوص  در  گروسی  محسن  می شود. 

وضعیت شاگردان ساپینتو صحبت کرد. 
  در مورد دیدار پیش روی استقلال با 

گل گهر چه نظری دارید؟
 آبی پوشان فصل را با نتایج درخشانی 
آغاز نکردند، اما در هفته ششم که آخرین 
بازی خود را مقابل نساجی مازندران انجام 
کردند  ارائه  قابل قبولی  نمایش  دادند، 
و سطح انتظارات را افزایش دادند. با این 
وجود تعطیلی بازی های لیگ برتر به واسطه 
برگزاری بازی های تیم ملی باعث شد تا 
شرایط تیم برای ادامه فصل قابل تشخیص 
با  مسابقه  برگزاری  منتظر  باید  نباشد. 
گل گهر بود تا بهتر بتوان شرایط مدافع 

عنوان قهرمانی را ارزیابی کرد. 
  نقش »قلعه نویی« را چگونه ارزیابی 

می کنید؟
حضور امیر قلعه نویی روی نیمکت گل گهر 
گویای سطح کیفی بالای این تیم است.  
فصل گذشته گل گهر به خاطر کسر ۷ امتیاز 
از گردونه مدعیان قهرمانی خارج شد، اما این 
فصل شرایط این تیم متفاوت است. نماینده 
سیرجان در رتبه دوم جدول ایستاده و 
با توجه به اینکه قلعه نویی دومین فصل 
حضورش را در این تیم سپری می کند بدون 

تردید حرف های زیادی برای گفتن دارد. 
  درباره رفتار های ساپینتو چه نظری 

دارید!
 استقلال تیم بزرگی است و سرمربی 
این تیم باید در حد نام و اعتبار آبی پوشان 
باشد. ساپینتو در گذشته هدایت تیم هایی 
را بر عهده داشته که به خاطر تندروی های 
خود بعضا با جرائمی مواجه شده، ولی او باید 
بداند داوران روی نام استقلال حساسیت 
دارند و وقتی سرمربی این تیم در کنار زمین 
سروصدای زیادی کند، زود از کارت خود 
استفاده خواهند کرد.. افراط و تفریط در 
استقلال جایی ندارد، چون هر دو به این تیم 
لطمه می زنند و عواقبی به دنبال خواهند 
داشت. تعادل سرمربی پرتغالی راهگشای 

آبی ها خواهد بود.

خارج ازمستطیل سبز

محسن گروسی: 
شاگردان »ساپینتو« 
 نمایش قابل قبولی 

ارائه کردند

خبــــــر
سفره دل »اسکو« باز شد

دراگان اسکوچیچ، سرمربی سابق تیم ملی 
رئیس  تاج،  بعداز تصمیم مهدی  کشورمان 
فدراسیون فوتبال مبنی بر اخراجش از تیم ملی 
بدون مصاحبه کشورمان را ترک کرد. اسکوچیچ 
در مصاحبه با »رادیوریجیکا« سفره دلش را باز 
کرد و برای اولین بار درباره اخراجش از سمت 
مربیگری تیم ملی ایران صحبت کرد. اسکو گفت: 
من با ایران بهترین نتایج را در مسابقات مقدماتی 
جام جهانی 2022 کسب کردم. بازی های زیادی 
را پیروز شدیم و رکوردهایی را ثبت کردیم. وی 
درباره اقدام مهدی تاج مبنی بر برکناری اش افزود: 
بعد از انتخاب رئیس جدید فدراسیون، مهدی تاج 
تصمیم به برکناری من گرفت. من تصمیم او )تاج( 
را پذیرفتم و الان بدون کار اینجا هستم. می خواهم 
در چند ماه آینده استراحت کنم. سرمربی سابق 
ایران ادامه داد: بعداز نتایج خوب با تیم ملی ایران 
وضعیت من در دنیای مربیگری بهتر شده، قیمت 
من افزایش یافته است و چند پیشنهاد هم دریافت 
کردم اما قبل از تصمیم گیری باید خیلی خوب 
همه پیشنهادات را بررسی کنم. جام جهانی از من 
گرفته شد اما نتایج و رکوردها در تاریخ تیم ملی 
ایران می ماند. امیدوارم ایران در جام جهانی کار 

بزرگی انجام دهد. 

انتظار از تیم ملی و »کی روش« 

   جای باز؟!
مهدی عبدی در چهار بازی اخیر پرسپولیس 
تنها سه دقیقه فرصت بازی پیدا کرده، اما شاید 
در میان مصدومیت عالیشاه و دیاباته، جا برای او 

بازتر شود. 

 شکست
تیم ملی عمان که هدایت آن را برانکو برعهده 
دارد، پس از ۶ مسابقه شکست ناپذیری در رقابت های 
چهارجانبه نتوانست مقابل اردن نتیجه بگیرد و با یک 

گل مغلوب شد.

        آرامش
نوشت: شب  توئیتر خود  معتمدکیا در  محسن 
قبل از بازی با سنگال آرامش مثال زدنی در تیم ملی 
حکمفرماست. تمامی بازیکنان مثل همیشه به فکر 

یران هستند.  موفقیت پرچم  ا

ت
شــ

س نو
عک

 فوتبـــال داخلـــی 
ایسنا: شعار تیم ملی برای جام جهانی 2022 قطر مشخص 
شد. احسان محمدی، رئیس دپارتمان مسئولیت اجتماعی 
با اعلام این خبر گفت: امسال بعداز اعلام فراخوان برای 
دریافت شعار پیشنهادی از طریق شبکه های مرتبط با تیم 
و فدراسیون فوتبال تعداد زیادی شعار دریافت کردیم. وی 
افزود: در کارگروهی که با حضور معاون فرهنگی و ورزش 
همگانی وزارت ورزش و جوانان، دبیر شورای فرهنگ عمومی 
کشور، سرپرست دفتر امور فرهنگی وزارت ورزش و جوانان 
و کارشناسانی از وزارت ارشاد و فرهنگ اسلامی و همچنین 
فدراسیون فوتبال تشکیل شد، شعارهای دریافتی بر اساس 
شاخص هایی چون »کوتاهی و قابلیت به یادسپاری«، 
»آهنگین بودن و دارای ظرفیت انگیزه بخشی و مبارزه جویی« 
و همچنین »همدلی مردم و وفاداری بازیکنان« مورد بحث و 
بررسی قرار گرفت. وی با بیان اینکه شعار تیم های حاضر در 
دو جام جهانی 20۱۴ برزیل و 20۱۸ روسیه تحلیل محتوا 
شده بود، افزود: کلیدواژه هایی چون ملت، رویا، تاریخ و... 
در شعار بسیاری از کشورها تکرار می شود، به همین دلیل 
کارگروه تصمیم گرفت برای پرهیز از شباهت و همچنین 
تکرار کلیدواژه ایران، از نام کشور در شعار استفاده کند و 
شعار »تا پای جان، برای ایران« با توافق جمعی انتخاب و به 
کمیته برگزارکننده مسابقات ارسال می شود. رئیس دپارتمان 
مسئولیت اجتماعی فدراسیون فوتبال گفت: این شعار 
پیشنهاد یکی از علاقه مندان تیم ملی به نام مصطفی بیک 
بوده که ان شاءا... به نحو شایسته ای از ایشان تقدیر خواهد شد. 
گفتنی است، شعار تیم ملی ایران در جام جهانی 20۱۴ برزیل 
»افتخارپارس« و در جام جهانی 20۱۸ روسیه »۸0 میلیون 

نفر، یک ملت و یک ضربان قلب« بود. 

آغاز جام ملت ها در کویت از امروز

فوتسال ایران به دنبال سیزدهمین قهرمانی در آسیا! 

سال  پنجم
شماره   1379

در دیداری دوستانه تیم ملی ایران برابر اروگوئه به برتری 
رسید. فاصله تیم های ملی راه یافته به جام جهانی با یکدیگر 
کم شده و در تقابل با یکدیگر، تیمی که از لحاظ روحی روانی 
وضعیت بهتری را در اختیار دارد برای کسب پیروزی بخت 
بیشتری دارد. بزرگ ترین تیم های ملی جهان نیز از حاشیه 
امنیت برخوردار نیستند و بارها دیده شده تیم های مطرحی 
توسط رقبای کم نام و نشان حذف شده اند. در دیدار با اروگوئه 
با آنالیز دقیق حریف بازی کردیم و توانستیم از فرصت های 
خود بهتر بهره ببریم. در نهایت به برتری دست یافتیم و حالا 
انگیزه بیشتری داریم. جای تردیدی نیست که در مقابل 
اروگوئه نواقصی هم داشتیم و حریف فرصت های گلزنی 
بیشتری داشت اما نتوانست از آنها استفاده کند تا نتیجه 
را واگذار کند. آنچه می تواند به تیم ملی کمک کند تا در 
جام جهانی مقابل رقبای خود نتایج درخور توجهی به دست 
آورد بالابودن اعتمادبه نفس ملی پوشان است. فاصله بازیکنان 
ما با رقبا آن قدر نیست که بخواهیم خود را از پیش باخته 
بدانیم. بازیکنان با تجربه ای در تیم کی روش حضور دارند و 
برخی از لژیونرهای ما در تیم های اروپایی خود نمایش های 
بسیار خوبی ارائه کرده اند. مهدی طارمی، علیرضا جهانبخش، 
علی قلی زاده، سردار آزمون، سعید عزت اللهی، سامان قدوس، 
کریم انصاری فرد و... از قابلیت های خوبی بهره می برند و اگر 
بتوانند هر چه ببیشتر با یکدیگر هماهنگ شوند، شک نکنید 
در جدال با تیم های خوب دنیا اتفاقات بزرگی را رقم می زنند.  
تیم های همگروه ما به خصوص انگلیس، بازی مستقیم را در 
دستور کار دارند و البته ارسال از جناحین و بهره مندی از 
توپ های بلند را در میان برنامه های خود قرار داده اند. در این 
زمینه باید بیشتر کار کنیم چون صلابت لازم را نداریم. نفراتی 
در سازمان دفاعی تیم ملی حضور دارند که توانایی ایستادگی 
را مقابل روش بازی رقبای مان در جام جهانی داشته باشند. از 
سویی دیگر کارلوس کی روش که نتوانست در کلمبیا و مصر 
با صلابت ظاهر شود به خاطر آنکه نامش در سطح بین المللی 
باردیگر بر سر زبان ها افتد هر آنچه تجربه و علم در مربیگری 
دارد را به کار می گیرد تا تیم ملی ایران نسبت به دو جام جهانی 
قبلی بهتر نتیجه بگیرد و بتواند برای اولین بار به مرحله 
حذفی صعود کند. می توانیم این انتظار را داشته باشیم که در 

جام جهانی 2022 قطر شگفتی ساز ظاهر شویم. 

آرمان ملی: جام ملت های فوتسال آسیا در حالی برگزار 
می شود که به دلیل شیوع بیماری کرونا، این رقابت ها 2 سال 
برگزار نشد. شاگردان وحید شمسایی به دنبال سیزدهمین 

قهرمانی خود هستند. 
  آمار و ارقام 

تیم ملی فوتسال ایران در هر ۱5 دوره اخیر جام ملت های 
آسیا حضور داشته و ملی پوشان فوتسال ایران توانسته اند ۱2 بار 
جام قهرمانی را بالای سر ببرند. تیم ملی فوتسال ایرآنکه از سال 
۱999 حضوری ثابت در جام ملت ها داشت، این فرصت را دارد 
تا با کسب عنوان قهرمانی در رقابت های پیش رو، در کسب جام 
قهرمانی پیاپی هت تریک کند. تیم ملی فوتسال ایران آخرین بار 
در جام ملت های آسیا 20۱۴ ویتنام در ضربات پنالتی مغلوب 

ژاپن شد و جام قهرمانی را از دست داد. 
AFC گزارش  

کنفدراسیون فوتبال آسیا معتقد است کاپیتان ۳۳ ساله 
تیم ملی فوتسال ایران از جمله  تاثیرگذارترین بازیکنان حاضر 
در جام ملت  ها آسیاست. جام ملت های 2022 آسیا در کویت 
برگزار می شود و تیم ملی ایران با تیم های اندونزی، لبنان و چین 
تایپه هم گروه است. کنفدراسیون فوتبال آسیا در گزارشی در 
خصوص بهترین و تاثیرگذارترین بازیکنان تیم های ملی حاضر 
در این مسابقات ارائه کرده و از حسین طیبی، کاپیتان تیم ملی 
فوتسال ایران را نیز به عنوان تاثیرگذارترین بازیکن ایرانی 
حاضر در این مسابقات نام برده است. AFC در گزارش خود در 
خصوص طیبی نوشته است: همه چشم ها به درخشش طیبی در 
جام ملت ها آسیاست. هواداران ایران امیدوارند او عملکرد سال 
20۱۸ خود را تکرار کند، جایی که توانست ۱۴ گل را برای ایران 
به ثمر برساند و عنوان آقای گلی را از آن خود کند. این مهاجم 

۳۳ ساله 5 گل در مرحله مقدماتی این مسابقات به ثمر رساند. 
همچنین مصطفی ریم از لبنان، چی شنگ فا از چین تایپه، ایوان 
سومیلنا از مالزی، سوفات از تایلند، روپیف از ازبکستان، توموکی 
یوشیکاوا از ژاپن و انگوین فت از ویتنام تاثیرگذارترین بازیکنان 

این دوره مسابقات هستند. 
  چه کسی گل می زند؟

ملی پوش تیم ملی فوتسال می گوید: در جام ملت ها آسیا 
حق اشتباه ندارند و باید برنده از زمین خارج شوند. سعیداحمد 
عباسی، ملی پوش فوتسال ایران در گفت وگو با »ایسنا«، در 
خصوص اردوی تیم ملی فوتسال ایران اظهارکرد: اردوی ما 
از یکماه ونیم پیش آغاز شد و بعد از بازی تایلند، تعدادی از 
بازیکنان تغییر کردند. مربی ها و بزرگ ترهای تیم با سایر 
بازیکنان فضای نزدیک و دوستانه ای دارند که می تواند به 
تیم ما کمک کند و امیدوارم جوانان از این فرصتی که به آنها 
داده شد، استفاده بهینه انجام دهند و در کمترین زمان بازی 
که به آ نها رسید، بتوانند بهترین استفاده را انجام دهند. وی 
درباره اردوی تایلند و شکست غیرمنتظره برابر مراکش عنوان 
کرد: اردوی خوبی بود و بازی با مراکش برای ما خوب بود. تیم 
ما جوان، باانگیزه و پرتلاش است. به هر حال وقتی تیم تغییر 
می کند، کم تجربگی خود را نشان می دهد. البته شکست 
برابر مراکش خوب بود و من آن را به فال نیک می گیرم زیرا 
تلنگر خوبی برای بازیکنان ما بود. امیدوارم از اشتباهتی که 
در آن بازی انجام دادیم، درس بگیریم و بتوانیم در مسابقات 
جام ملت های آسیا بدون اشتباه باشیم. همان طور که شمسایی 
گفته در آسیا حق اشتباه نداریم و باید همه بازی ها را خوب و 
با اختلاف ببریم تا نشان دهیم ایران هستیم. شماره 9 تیم ملی 
فوتسال در خصوص انتظاراتی که از او به عنوان بزرگ تر تیم 

در جام ملت های آسیا می رود، تصریح کرد: من کوچک تر از 
همه بازیکنان و دوستان هستم و تلاشم را می کنم مانند یک 
سرباز برای پرچم تیم ملی بجنگم. نه برای من و نه برای حسین 
طیبی که بازیکنان راس هستیم، فرقی نمی کند چه کسی گل 
بزند و فقط مهم این است که تیم ملی پیروز شود و به هدف 

خود برسیم.  
  تغییرات در دقیقه 90!

مصطفی نظری که به عنوان دستیار وحید شمسایی فعالیت 
می کرد و مربی دروازه بانان در کادرفنی تیم ملی فوتسال 
ایران حضور داشت، در آستانه سفر تیم ملی به کویت از سوی 
شمسایی کنار گذاشته شد. البته که سرمربی تیم ملی توضیح 
بیشتری درباره چرایی برکناری نظری نداده و وحید شمسایی 
اعلام کرد که قرار است اصغر قهرمانی جایگزین مصطفی نظری 
در کادرفنی شود. محمدرضا سنگ سفیدی ستاره باتجربه 
تیم ملی فوتسال ایران هم در آستانه سفر به کویت نامش از 
فهرست تیم خط خورد و به همن جعفری، ستاره جوان فرش آرا 
مشهد جایگزین او شد. گفته می شود که سنگ سفیدی به دلیل 
مصدومیت حضور در جام ملت های آسیا را از دست داده اما در 
این بین شایعات دیگری هم به میان آمده است و به نظر می رسد 
بعداز اتمام رقابت ها، شفاف سازی بیشتر درباره شرایط ستاره 

باتجربه تیم ملی فوتسال انجام می شود. 
  صحبت های سرمربی

وحید شمسایی، سرمربی تیم ملی فوتسال درباره آخرین 
وضعیت تیم ایران در فاصله دو روز مانده تا اولین دیدارتیم ملی 
گفت: همه چیز ایده آل است، تیم در آرامش کامل به سر می برد 
و تمرینات به خوبی انجام می شود. با تمهیداتی که سرپرست 
تیم ملی در نظر گرفته اند، حسین طیبی و مسلم اولاد قباد نیز 
به جمع ما اضافه می شوند. خوشبختانه همه چیز دست به دست 
می دهد تا با پشت سرگذاشتن بهترین شرایط، برای یک تقابل 
بسیار جذاب و دیدنی در مسابقات آسیایی آماده می شویم. از نگاه 
ما فکر می کنم بازیکنانی که حقشان بود به مسابقات آسیایی راه 
پیدا کردند، امیدوارم خانواده فوتسال بداند که این تیم برای همه 
است و برای وحید شمسایی شخصا نیست. سرمربی تیم ملی 
فوتسال گفت: بعد از اتفاقی که افتاد و مصطفی نظری یکی از 
بازیکنان ارزشمند کشورمان از ما جدا شد، فدراسیون فوتبال 
در تلاش است تا اصغر قهرمانی یکی از بازیکنان اسبق و مربی 
اسبق تیم ملی به جمع ما اضافه شود. شمسایی در ادامه بیان 
کرد: فراموش نکنیم این جوانانی که امروز میانگین سنی شان 
بین 25 تا 26 سال رسیده، مقدمه ای برای یک شروع جدید برای 
نسل بعدی است و امیدوارم بتوانند جای پای بزرگان بگذارند. 
سرمربی تیم ملی بیان داشت: همه آسیا سراغ بهترین ها را در 
گذشته می گرفتند. تمامی آن بازیکنان قدیمی روزی به جای 
بازیکنان دیگر آمدند، جامعه فوتسال ما باید این موضوع که 
جوانان ما با تمام وجود تلاش می کنند تا افتخارآفرین باشند، 
احترام بگذارد. آنچه که برای من حائز اهمیت است، نظم، 
انضباط و هدفمندبودن کارم بوده و فقط به فوتسال نگاه کردم. 

من مطئنم که این جوانان آمده اند که کار بزرگی کنند. 

 بیــن المــلل
  کاپیتان تیم ملی فوتبال انگلیس به نخستین بازیکن در 
تاریخ فوتبال کشورش تبدیل شد که توانسته در ۴ بازی پیاپی 
برابر آلمان گلزنی کند. تیم ملی فوتبال انگلیس در آخرین 
بازی خود در مرحله گروهی لیگ ملت های اروپا با تساوی سه 
بر سه برابر آلمان متوقف شد. این تساوی باعث شد تا انگلیس 
تنها با کسب ۳ امتیاز از 6 بازی و بدون کسب پیروزی از لیگ 
ملت های اروپا حذف شود. اما هری کین با گلی که در دیدار 
برابر آلمان به ثمر رساند توانست یک رکورد را به نام خود به 
ثبت رساند. او به تنها بازیکن در تاریخ فوتبال انگلیس تبدیل 
شد که توانسته در ۴ بازی پیاپی برابر آلمان 
گلزنی کند. کین تنها ۴ بازی برابر آلمان 
انجام داده است که در هر ۴ بازی موفق 
به گلزنی برابر این تیم شده است. کین 
همچنین دومین بازیکن در تاریخ فوتبال 
جهان است که توانسته ۴ بار دروازه 
تیم ملی فوتبال آلمان را باز کند. پیش 
از این امری شلوسر ستاره مجارستان 
در سال ۱909 تا ۱9۱2 توانسته بود که 
۴ بار برابر ژرمن ها گلزنی کند که کین 
این رکورد را هم تکرار کرد. تیم ملی 
فوتبال انگلیس در جام جهانی 2022 
در گروه دوم با تیم های ایران، ولز 
و آمریکا همگروه است. این تیم 
نتایج  اخیر خود  بازی های  در 
ناامیدکننده ای کسب کرده است 
و انتقادها از ساوتگیت بالاست و حتی 
زمزمه های درباره احتمال اخراج او 

به گوش می رسد. 

کاپیتان اسبق تیم ملی فوتبال ایران گفت: برای اولین بار 
می توانیم در جام جهانی تاریخ ساز شویم و از گروه مان صعود 
کنیم.  سیدمحمد پنجعلی اظهارداشت: اکنون که تیم ملی 
وضعیت بهتری پیدا کرده به جرأت می گویم که پتانسیل صعود 
از گروه مان را برای نخستین بار در جام جهانی داریم. وی افزود: 
برای تاریخ سازی در جام جهانی باید تیم ملی را درست حمایت 
کنیم. این تیم وارد مسائل حاشیه ای نشود که در آن صورت 
صعود از گروه دور از دسترس نیست. برای حرفم دلیل دارم اینکه 

اکثر ملی پوشان ما در فوتبال باشگاهی اروپا بازی می کنند و 
تجارب حرفه ای بسیاری کسب کرده اند. در هیچ دوره ای تیم ملی 
ما این همه لژیونر باتجربه و حرفه ای نداشته بیش از ۷0 درصد 
از تیم ملی در اروپا بازی می کنند. کاپیتان اسبق تیم ملی فوتبال 
ایران در مورد اینکه از نظر سطح فنی و فیزیکی توان رقابت با 
تیم هایی مثل انگلیس، آمریکا و ولز را داریم یا نه، عنوان کرد: 
توان فیزیکی و آمادگی جسمانی بازیکنان با تمرین مناسب قابل 
ارتقاست اما از نظر فنی و تکنیکی می گویم که بازیکنان فوتبال 

ایران به مراتب از انگلیسی ها بهتر هستند. دلیلش هم این است 
که فوتبالیست های ما خلاقیت فردی و ذاتی دارند. وقتی ما در 
فوتسال جهان عنوان سومی را کسب می کنیم نشانگر آن است 
که از نظر تکنیکی بازیکنان مستعدی داریم. البته وقتی کار به 
امکانات، زیرساخت ها و تاکتیک پذیری می رسد فوتبال ما به 
مشکل می خورد. پنجعلی تأکید کرد: هنوز بهترین باشگاه های 
ما یعنی استقلال و پرسپولیس دو ورزشگاه اختصاصی ندارند، 
در زمینه زیرساخت و امکانات مشکلات مان زیاد است. تیم ملی 
برای برگزاری اردوهای مناسب دچار مشکلات زیادی شد و مدام 
به این در و آن در می زنیم تا اردوی و بازی تدارکاتی مناسبی 
برای تیم ملی جور کنیم که دلیل این ضعف در زیرساخت  ها هم 

فوتبال دولتی است. 

محمد پنجعلی: 

می توانیم در جام جهانی تاریخ ساز شویم

نتیجه کشتی آزاد    نگران   کننده  است

پولادگر: سابقه نداشته »اروگوئه« را شکست دهیم
معاون توسعه و قهرمانی و حرفه ای وزارت ورزش وجوانان 
گفت: در فوتبال سابقه نداشته است که بتوانیم قهرمان جهان 

را شکست دهیم.
  حمایت وزارت ورزش 

سیدمحمد پولادگر در واکنش به این سوال که حمایت 
وزارت ورزش و جوانان در خصوص تیم ملی فوتبال و کی روش 
چه تدابیری را اندیشیده است، اظهارداشت: تمامی بدنه ورزش 
کشور و دولت جمهوری اسلامی ایران حمایت از تیم ملی است. 
شرایط به گونه ای است که بچه های تیم ملی بدون دغدغه و 

آرامش ان شاءا... در رویدادها شرکت کنند.
  برتری مقابل اروگوئه

وی با اشاره به پیروزی ایران مقابل اروگوئه ادامه داد: مردم 
ما بعداز بازی چند شب قبل تیم ملی به این نتیجه رسیدند که 
این تیم در آرامش است و با این آرامش نتیجه خوبی گرفت. فکر 
نمی کنم در تاریخ تیمی که در قهرمانی جام جهانی دو دوره 
عنوان قهرمانی را در کارنامه خود دارد ما موفق به پیروزی مقابل 
آن تیم شده باشیم. بازی خوبی بود. فکر می کنم مردم ما به یک 

آرامشی از طرف تیم ملی رسیده اند.

  انتخابات فدراسیون ژیمناستیک
پولادگر در پاسخ به این سوال که برای برگزاری انتخابات 
ریاست فدراسیون ژیمناستیک چه اقداماتی انجام شده است، 

گفت: فدراسیون ژیمناستیک قرار است که انتخاباتش 
برگزار شود. از داخل برخی افراد شرایطی را ایجاد 
کردند که بی اعتمادی از سوی فدراسیون جهانی 
ایجاد شد. تلاش مان را کردیم تا این اعتماد برگردد. 
ثبت نام و پروسه انتخابات انجام می شود و من 
درخواستم از اهالی این رشته این است که به 

وزارت ورزش کمک کنند تا این بی اعتمادی 
فدراسیون جهانی رفع شود. هنوز زمان 
ثبت نام مشخص نشده ثبت نام را به زودی 

انجام خواهیم داد.
  ثبت نام فدراسیون سوارکاری

معاون توسعه و قهرمانی و حرفه ای 
وزارت ورزش و جوانان در پاسخ به 

فدراسیون  ثبت نام  زمان  اینکه 
سوارکاری که در حال حاضر با 

سرپرست هدایت می شود چه زمانی اعلام خواهد شد، عنوان 
کرد: با توجه به اینکه اصل نظارت بر انتخابات محقق نشده بود 
خلیلی برای برطرف شدن هرگونه شائبه درخواست تجدید 

انتخابات را داشت که به زودی انجام خواهد شد.
  مسابقات کشتی فرنگی و آزاد

وی در پاسخ به این سوال که اخیرا مسابقات کشتی فرنگی 
و آزاد انجام شد، نتیجه رقم خورده آیا برای وزارت ورزش و 
کارشناسان وزارت راضی کننده بود یا خیر، اظهارداشت: 
کشتی فرنگی نتایج خوبی نداشت. با توجه به انتظاراتی 
که مردم داشتند و با توجه به نتیجه سال قبل که 
توسط کشتی فرنگی رقم خورد توفیق ورزش 
قهرمانی حاصل نشد. شاید نتیجه کشتی آزاد 
خوب بود اما نگران کننده است. بعضی از تک 
چهره های کشورهای دیگر موفق عمل 
کردند. برخی از بچه های تیم ملی 
به فینال رسیدند اما خوب عمل 
نکردند و این موضوع یک 
مقدار نگران کننده است و با 
حمایت های وزارت ورزش 
و جوانان امیدوارم نتیجه ای 
در  قبل  المپیک  از  بهتر 
المپیک پیش رو رقم بخورد.


